
....zdravim pan kocourek....  

 

takze je trosku cas ,tak mam za povinnost napisat nieco k tym vasim kablom,ale zacnem od 

zaciatku .asi pred pol rokom sa mi dostal do ruk vas venom,ktory mi pozical kamarat ,kedze 

som pouzival cardas croslink a chord odysey4,ale tento vas kabel ma nejakocaril,takze bol o 

dost lepsi ako spominane kable  a ked som zistil co ten vas venom ,stoji ,ma to prekvapilo a 

ihned som zistoval dalsie dostupne reprokable ktore mate ,hned som si povedal preco neskusit 

ten polar bear,ktory som hned objednal ,akurat co ma stvalo,ze  na druhy den som mal vycitky 

ze som mal zvolit hned ten reptilian ,ale k tomu sa dostaneme .... 

takze polar dosiel a bol som nedockavy ,co prinesie ,vobec som nebol sklamany,prave naopak 

zaujali detaily,presnejsie basy vysky...a zaroven sa mi hlavou krutilo ,mal si predsa vziat ten 

reptilian,takze pekne krasne som vam polar poslal spat a doplatil som nieco   s nedockavostou 

som cakal kedy ten raptor  dorazi .... 

ked prisiel ten den ,vsetko som zapojil ,a prvy dojem najlepsi nebol ,to sa priznam ,aj som 

vam volal ohladom sklamania,stale som mal v hlave detailnost polaru ,ale nejak som sa nedal 

odradit  a po mozno po 2-3h som prisiel na to ze ten raptor potrebuje zahriat alebo zahoriet ja 

neviem ,stale hral lepsie a lepsie,asi po 10 hodinach  som si povedal ,ten kabel je famozny 

,pocuvam na lampach vacsinou akusticku hudbu,a co dokazuje vas raptor som predtym 

nepostrehol nikdy ,vynikajuce detaily, chvenie strun ,vybracie,metlicky ,medovy papierovy 

slak a podobne,jemny prirodzeny prenos...ja nie som technicky typ ,o elektrine viem len tolko 

ze kable netreba chytat,a nejake grafy tabulky  mi nic nehovoria,co mi hovori nieco su vase 

kable ,a to co od nich pocujem,kedze som neskor kupil u vas aj rca kabel ,ktory bol tiez 

velmi  dobra volba.... 

takze ked to zhrniem som clovek ,ktory pracuje v monterkach a kazde euro clovek otaca ,ale 

bez kabelaze to nejde /velmi malo ludi to chape/ ,ale co drahe znacky zvladnu za 1500-

2000eur vy to iste viete ponuknut za 1/4 ceny....a co sa tyka vasho pristupu a dovery voci 

zakaznikom,ste u mna seriozny clovek,ludom ako vy drzim palce ,nie je lahke sa predat v 

dnesnom svete ,adrzim palce aby ste prenikli aj do zahranicia a vas sortiment aby sa 

rozsiroval a stale zdokonaloval,sa mi zda guru je nieco tajomne duchovne ako vodca, saman a 

vam sa v tom dari,spajate ludi hudbou  ...namierene mate dobre si myslim ,cest vasej praci..... 

s pozdravom michal  

 

 


